
BGS 8716 
Längslenker-Gummibuchsenwerkzeug 

INHALT 

1. Spindelmutter mit Lager 

2. Demontage-Druckstück 

3. Gegenhaltehülse 

4. Spindel 

5. Gegenhaltescheibe 

6. Montagering 

7. Spannwerkzeug 

 
 

ALLGEMEINE INFORMATION 
Dieser Satz ermöglicht eine leichte, beschädigungsfreie Montage der Gummibuchse bei geringerem 
Zeitaufwand, da eine Demontage des Achsteils entfällt. 
 

SICHERHEITSHINWEISE 
 Stellen Sie sicher, dass die örtlichen, allgemeinen Sicherheitsvorschriften, bei der Verwendung 

des Werkzeugs, eingehalten werden. 
 Diese Bedienungsanleitung dient der allgemeinen Werkzeuginformation. Verwenden Sie immer 

eine fahrzeugspezifische Service-Literatur, diese enthalten Daten, Reparatur- und spezielle 
Warnhinweise. 

 Verwenden Sie das Werkzeug nicht, wenn Teile beschädigt sind. 
 Verwenden Sie dieses Werkzeug nur für Arbeiten, für die es ausgelegt ist. 
 Legen Sie das Werkzeug niemals auf die Fahrzeug-Batterie. Gefahr von Kurzschluss. 
 Bei der Arbeit immer geeignete Kleidung tragen, um ein Hängenbleiben zu vermeiden. Tragen Sie 

keine Schmuck und Binden Sie lange Haare zusammen. 
 Halten Sie Kinder und andere unbefugte Personen vom Arbeitsbereich fern. 
 Tragen Sie bei Verwendung des Werkzeugs immer eine Schutzbrille und Schutzhandschuhe. 
 

ANWENDUNG 
DEMONTAGE MONTAGE 

 

 

 

 
 Vor dem Ansetzen 

die Buchse mit Werkzeug (7) vorspannen. 
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Gummibuchse 
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BGS 8716 
Tool for Longitudinal Control Arm Rubber Bushings 
CONTENT 

1. Spindle nut with bearing 

2. Thrust piece for demounting 

3. Retaining sleeve 

4. Spindle 

5. Retaining plate 

6. Mounting ring 

7. Clamping tool 

 
 

GENERAL INFORMATION 
This set allows for easy and damage-free mounting of the rubber bushings with less expenditure of 
time involved, as there is no more demounting of the axle part. 
 

SAFETY INSTRUCTIONS 
 Make sure general local safety instructions are observed on using the tool. 
 These operating instructions provide general information on tools. Always use vehicle-specific 

service literature alongside, which will contain relevant data, repair instructions and special 
warnings. 

 Do not use the tool whenever parts of it are damaged. 
 Use this tool for the types of work for which it is designed only. 
 Never place the tool on top of the vehicle battery. Danger of short circuit. 
 Always wear appropriate clothing during work to avoid the risk of snagging. Do not wear jewellery 

and tie up long hair. 
 Keep children and other unauthorised persons clear of the area of operation. 
 On using the tool, always wear safety goggles and protective gloves. 
 

USE 
DEMOUNTING MOUNTING 

 

 

 

 
 Pretension the bushing by means of the tool (7) 

prior to applying. 
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Rubber bushing 




